
 

 

 Visa Airport Companion قيبطت لوح ةعئاشلا ةلئسلأا

 

 ؟ةلاصلا ىلإ لوخدلل ةلهؤملا تاقاطبلا يه ام .1
 تاـقاـطبو ،ةـيناـمتئلاا تـينيفنإ ،رـــشتينغيـــس ،ةـينيتلابلا Visa تاـقاـطب نيلماـحل ةـمدـخلا هذـه رفوتت

 .يللآا فارصلل رشتينغيس
 

 لـيومتلا تـيب( ASB Finance تاـقاـطب يلماـحو ملاــــسلا تاـقاـطب يلماـح ىلع بـجي لـه .2
 ؟ةمدخلا هذه نم ةدافتسلال قيبطتلا ليمحت )اقًباس نيرحبلا - يتيوكلا
 لوخدلـابـ حمـــسيُ نل ،2024 ربوتكأ نم 1 نم اءًدبـ ،Visa لبـق نم تلااـــصلا لوخد ماظـن ثيـدحـت مت دقـل
 .Visa Airport Companion قيبطت ربع لاإ تلااصلل
 

 ؟يكذ فتاه كلمأ نكأ مل ول اذام ؟ةمدخلا هذهل ينورتكلإ عقوم دجوي له .3
 يف ةـحيرم رفـــس ةبـرجت كلـ رفوي يذلـا ديـدـجلا كرفـــس قيفر وه Visa Airport Companion قيبطت
  .ةيكذلا ةزهجلأا ىلع طقف رفوتي وهو ،همادختسا دنع تاراطملا
 

 ؟يه امك ةمدخلا هذه نم ةدافتسلال ةيلاحلا طورشلا ىقبتس له .4
 يه امك لظتس ةمدخلا هذه نم ةدافتسلال ةبولطملا طورشلاو تلااصلا ىلإ لوخدلا تارم ددع ،معن
 .تاقاطبلا نم عون لكل
 

 ؟يتقاطب مادختساب راطملا ةلاصلا ىلإ لوخدلا يناكمإب له .5
 Visa Airportقيـبـطـتـ ربـعـ يهـ 2024 ربـوتـكـأ 1 نمـ ارًاــبتـعـا تلااـــــصلا ىلـإ لوخـدــللـ ةدــيحـولـا ةــقيـرطـلـا

Companion.  
 

 ؟ديدجلا Visa Airport Companion قيبطت يف ليجستلا يننكمي فيك .6
 Googleرجتم وأ Apple تاـقيبطت رجتم نم "Visa Airport Companion" قيبطت ليـمحت كيـلع بـجي

Play قيبطت ليـمحت دعـب ،تامـيلعتلا عابـتاو Visa Airport Companion، ةلـهؤملا كتـقاـطب مدـختـــسا 
 :كلذ يف امب ،ةمدخلا ليعفتو كتيوه ديكأتل ةحضوملا تاوطخلا عبتا .لوخدلا ليجستل

 
 رادصلإا دلبو ةلهؤملا Visa ةقاطب ليصافت •
 مت يذلا مـــسلاا قباطتي نأ بجي @( لومحملا فتاهلا مقرو ينورتكللإا ديربلا ناونعو @مـــسلاا •

 )رفسلا زاوج عم ليجستلا ةيلمع ءانثأ هلاخدإ
 مادختسلاا طورشو ،ةيصوصخلا ةسايسو ،ماكحلأاو طورشلا ىلع ةقفاوملا •

 
 ينورتكللإا كديرب ناونع وأ لومحملا كفتاه مقر ىلإ ماقرأ ةتـس نم نوكم زمر لاـسرإ متيـس
 ةيسـيئرلا ةشـاشـلا ىلإ كهيجوت متيسـو رورم ةملك رايتخا كنم بلطيُسـ ،ققحتلا دعب .ققحتلل
 .اهمادختساو كب ةصاخلا ايازملا ىلإ لوصولا كنكمي ثيح قيبطتلل

 

 



 

 

 ؟VAC قيبطت يف يتيوضع ةقاطب دجأ نيأ .7
 "ةيوــضعلا" ةنوقيأ ىلع طغــضلا ىوــس كيلع ام ،اهب صاخلا QR زمرو كتيوــضع ليــصافت ىلع علاطلال
 .قيبطتلل ةيسيئرلا ةحفصلا يف ةدوجوملا
 

 تارايزلا ددع فرعأ نأ يننكمي فيك ؟ليجــستلا دعب يتيوــضع ليــصافت ضرع يننكمي فيك .8
 ؟يل ةحاتملا
 يف هيلع روثعلا نكمي يذلاو ،قيبطتلا يف ةيوـضعلا مـسق ربع ةيوـضعلا ليـصافت ىلإ لوـصولا نكمي
 .ةيوضعلا مسقو ةيسيئرلا ةحفصلا نم لك يف )ةلاصلا تارايز( قاقحتسلاا ليصافت ضرع متي .ةمئاق
 

 ؟تلااصلا ىلإ لوخدلا يننكمي فيك .9
 طاقن كيدل ناك اذإ .ةلاــصلا فظومل كب صاخلا QR زمر ضرعاو VAC قيبطت حتفا ،ةلاــصلا ىلإ لوخدلل
 .كتقاطب نم ارًلاود 32 مصخ متيس ،لاإو .يناجم لوخدلا ،ةيفاك

 
 ؟ةلاصلا لوخدل ةيلعفلا ةقاطبلا مادختسا يننكمي له .10

 فتاــهلا قيبطت نم كــتيوـــضعب صاــخلا QR زمر زاربإ دــنع لاإ تلااــــصلا ىلإ لوخدــلا نم نكمتت نل ،لا
 .لومحملا
 

 .قيبطتلا ىلإ لوخدلا ليجست وأ ليجستلا يف ةلكشم هجاوأ .11
 يف دوجوملا لاــصتلاا طبار ربع ءلامعلا معدب لاــصتلاا كنكمي ،ليجــستلا يف ةلكــشم هجاوت تنك اذإ
 .ليجستلا ةحفصب ةدعاسملا مسق

 
 ؟راطملا يف ةحاتملا تلااصلا ىلع روثعلا يننكمي فيك .12

 دلبلا وأ راطملا رايتخا قيرط نع ةحاتملا تلااـصلا حفـصت كنكمي ،قيبطتلا يف "فاـشكتـسا" مـسق يف
 .راطملا تلااص ةمئاقل اعًيرس اطًبار اضًيأ ةيسيئرلا ةشاشلا نمضتت .بولطملا
 

 سفن ىلع نيرفاـسم اونوكي نأ بجي له ؟ةلاـصلا ىلإ يعم فويـضلا باحطـصا يننكمي له .13
 ؟ةلحرلا
 تارايز كيدل رفوتت مل اذإ .ةلحرلا سفن ىلع اونوكي نأ طرـشب ،تلااـصلا ىلإ كفويـض باحطـصا كناكمإب
 ،ةرايز لك يف فيـــض لكل ايًكيرمأ ارًلاود 32 اهردق موـــسر لباقم مهلاخدإ كنكمي ،فويـــضلل ةيناجم
 ةيلاحلا ةيلهلأا ريياعم يف رييغت دجوي لا( .ةلَّجــسملا ازيفلا ةقاطب نم ةرــشابم غلبملا مــصخ متيــسو
 .)ةقاطب عون لكل فيضلل
 

 ؟ةلاصلا لوخد نم يعنم مت اذامل .14
 دوجو نم ققحتلل VAC قيبطت مادخـتـــسا كنـكمي .لوخدلـابـ كلـ حمـــسي نل ،ةئـلتمم ةلـاـــصلا تنـاكـ اذإ

 .ةليدب ةلاص
 

 ؟VAC قيبطت يف ةدحاو Visa ةقاطب نم رثكأ ليجست وأ ةفاضإ ةقاطبلا يلماحل نكمي له .15
 VAC باــــسح ىلإ اهـتفاــــضإ هنـكمي ،ةلـهؤم Visa ةقـاـطب نم رثكأ ةقـاـطبلا لمـاحـ ىدلـ ناكـ اذإ ،معن
 لماح نم بلطيــس يذلاو "ةديدج ةيوــضع ةفاــضإ" رز ةيوــضعلا ةحفــص يف دجوي .هب صاخلا يلاحلا
 ةيوـضع ءاـشنإ متي ،حاجنب ققحتلا دعب .ىرخلأا ةلهؤملا Visa )تاقاطب( ةقاطب ليـصافت لاخدإ ةقاطبلا



 

 

 ،ةددـعتم تايـوـــضع ةـقاـطبلا لـماـح ىدلـ ناـك اذإ .ةـحاتـملا ايـازملا ضرع عم ،Visa ةـقاـطبب ةـطبترم
 .ةيوضع لكب ةطبترملا ليصافتلا ضرعل ةيوضعلا مسق يف ةيوضعلا ليدبت هنكميف
 

 ؟دحاو فلم نمض ةلجسملا تاقاطبلا عيمج ىلإ لوصولا تاقاطبلا يلماحل نكمي له .16
 ضرع نكمي .دـحاولا فلملا يف ةـلهؤم Visa تاـقاـطب ةدـع لـيجـــست ةـقاـطبلا لـماـحل نكمي ،معن
 .ةيوضعلا ليدبت رايتخاو ةيوضعلا مسق ىلإ لاقتنلاا للاخ نم تايوضعلا
 

 لمـاحـل يــــصخــــشلا فلملا سفن تحـت ليـجــــستلا ةيـفاــــضلإا تاقـاـطبلا يلماحـل نكمي لهـ .17
 ؟ةيساسلأا ةقاطبلا
 ةقـاطـبلا لمـاحـ ىلع بجـي .تايـوـــضعلا ةكـراـــشم ةيـفاـــضلإاو ةيــــساـــسلأا تاقـاطـبلا يلماحـل نكمي لا
 يف رهظي امك همــسا كلذ يف امب ،ةــصاخلا هتانايب مادختــساب هب صاخ VAC باــسح ءاــشنإ ةيفاــضلإا

 .ينورتكللإا هديرب ناونعو هرفس زاوج
 

 ؟لومحملا فتاهلا تانايب وأ Wi-Fi ةكبش يدل نكي مل اذإ ةلاصلا ىلإ لوخدلا يننكمي له .18
 ةيلمع ءانثأ .كزاهجل ةيرتمويبلا تانايبلا مادختـــساب تنرتنلإاب لاـــصتا نود لوـــصولا رايخ ليعفت كنكمي
 وأ Wi-Fi ةكبــشب قيبطتلا لاــصتا ءانثأ كلذ متي نأ طرــشب ،رايخلا اذه ليعفت كنم بلطيُــس ،ليجــستلا
 دنع ."ناملأا تادادعإ" يف "باـــسحلا" مـــسق للاخ نم ةزيملا هذه يف مكحتلا كنكمي .فتاهلا تانايب
 نود كتيوـضع ضرع كل حيتي لوخدلا ليجـست ةحفـص يف راعـشإ رهظيـس ،تنرتنلإاب لاـصتا رفوت مدع
 .ةيلمعلا مامتلإ ةيرتمويبلا كتانايب مادختسا ديكأت ىوس كيلع ام .لاصتا

 
 
 انه طغضا ،Visa Airport Companion قيبطت يف ليجستلا لوح تامولعملا نم ديزملل

https://www.instagram.com/reel/DAS7C-VuZjY/?igsh=MTN0NG80eGRsc2VpZw==


 

 

  

Frequently Asked Questions About Visa Airport Companion 

 

1. What are the eligible cards for the lounge access? 
The existing eligible cards (Platinum, Signature Debit/Credit and Infinite) 
 

2. Should both Al Salam Cardholders and ASB Finance (formerly KFH Bahrain) 
cardholders download the App to benefit from this service? 
Yes, it is a mandate by Visa, and it is the only way to access lounges after 1 October 2024.  
 

3. Is there a website for this service? What if I don't have a smartphone? 
Visa Airport Companion is a fully digital app. To use this service, you'll need a smartphone. 
 

4. Will my current eligibility criteria still be effective? 
Yes, the same number of lounge visits and eligibility requirements will continue to apply 
based on your card type. 
 

5. What is the timeline of this service? 
Clients can download and register for the new Visa Airport Companion app. after 1 October 
2024, lounge access will exclusively require the use of this app. 
 

6. Can I still present my card in the lounge and get access? 
No, the only method of entering lounges after 1 October 2024 is via the Visa Airport 
companion App. (no physical method will be available) 
 

7. Will the number of lounge visits be renewed by October 2024 or January 2025? 
The standard process of Visa is renewing the number of visits every January from each year. 
I.e. if you are a Signature Cardholder and consumed all your eligible 12 visits this year, then 
you will get 12 new visits in January 2025 as the same will be renewed every year on the 
same date. 
 

8. How do I register or enroll in the new App? 
You must download the “Visa airport companion” app from the Apple App Store or 
Google Play Store and follow the instructions by using your eligible Visa Card. Once the 
app is downloaded, select Sign Up and complete the information as requested, including: 
 

• Eligible Visa card details and issuing country 
• Name*, email address, and mobile number (* The name entered during registration 

/ enrollment process must match the passport) 
• Consent to Terms and Conditions, Privacy Policy, and Terms of Use 

 



 

 

• A six-digit code will be sent to your mobile number or email address for verification. 
After successful verification, you will be asked to create a password and directed 
to the app home screen where you can access and use your benefits straight away. 

 
You may refer to link at the bottom for more guidance. 
 

9. Where can I find my membership card within the VAC app? 
Your membership QR code can be found by clicking on Membership from the app’s home 
page. 
 

10. How do I view my membership details once I’ve enrolled? How do I know how many 
visits I have available? 
Membership details can be accessed in the Membership section of the app, which can be 
found in the footer menu. Entitlement details (lounge visits) are displayed in both the Home 
Page and the Membership sections. 
 

11. How do I enter the lounges? 
Present your membership QR code to the lounge staff. If entitlements are available, they 
will be automatically deducted for free as per current practice. If no entitlements are 
available, a charge of $32 USD will be made to the associated Visa card. The membership 
QR code can be found by clicking on “Membership” from the app’s home screen. 
 

12. Can I use a physical card to enter the lounge? 
No. You will only be able to access lounges by presenting your membership QR code in 
the VAC mobile app. 
 

13.  I’m having trouble enrolling or logging in to the app. 
If you are having trouble registering, contact Client Support using the Contact link in the 
Help section of the Sign-Up page. 
 
If you are having trouble logging into the app, use the Forgot Password function. If you still 
cannot log in, you should contact Client Support through the link found in the Help section 
on the login screen. 

 
14. How do I find participating lounges at the airport? 

In the Explore section of the app, you can browse available lounges by selecting the 
desired airport or country. The home screen also includes a Quick Link to the lounge list. 
 

15. Can I bring guests with me to the lounge? Do I need to be traveling with them? 
Yes, you can bring guests to lounges. Guests must be on the same flight. If you do not have 
any complimentary guest visits, you have the option to bring guests with you for a charge 
of $32 USD per person for every visit. The charge will be made directly to your registered 
Visa card. (There’s no change to current eligibility criteria of guest per card type). 
 
 
 



 

 

16. Why was I denied access to the lounge? 
If the lounge is at capacity, access cannot be granted. You can use the VAC app to check 
for an alternative lounge. 
 

17. Can cardholders add or register more than one Visa card on the VAC app? 
Yes, if a cardholder has more than one eligible Visa card they can add it to their existing 
VAC account. On the membership page there is an Add New Membership button which 
will prompt the cardholder to enter the details of their other eligible Visa card(s). After 
successful validation, a membership linked to that Visa card is created, displaying the 
available benefits. If a cardholder has multiple memberships, they can click the Switch 
Membership button in the Membership section to view details associated with each 
membership. 
 

18. Can cardholders access all enrolled cards under one profile? 
Yes, the cardholder can register multiple eligible Visa cards under one profile. They can 
view their memberships by going to the membership section and selecting Switch 
Membership. 
 

19. Can supplementary cardholders enroll under the same profile as the primary 
cardholder? 
Primary and supplementary cardholders cannot share memberships. The supplementary 
cardholder must create their own VAC account using their own details, including their 
name as it appears on their passport and email address. 
 

20.  Can I access the lounge if I don't have Wi-Fi or mobile data? 
Yes, you can enable offline access through your device’s biometrics. Upon registration, you 
will be prompted to enable offline access, however this must be completed while the App 
is connected to Wi-Fi or mobile data. This feature can also be managed in the 'Account' 
section under 'Security'. When offline, you will see a prompt on the login page to view your 
membership without internet. Confirm using your biometrics to proceed. Note: First-time 
setup of offline access requires an internet connection. 
 
 
For more details on registering in the Visa Airport Companion app, click here 
 

https://www.instagram.com/reel/DAS7C-VuZjY/?igsh=MTN0NG80eGRsc2VpZw==

